
Een brief van de gemeente over een miljoenentekort.. ‘Mogelijk’ 
wordt zwembad Oosterbeek ook door deze maatregelen 
geraakt. Veel duidelijkheid geeft deze brief of de 
perspectiefnota niet. Wordt nu het laatste restje subsidie ook 
afgenomen? Wat kunnen we nog doen om dit te voorkomen? 
Geen idee. Vandaar dat ik hier maar weer ga staan. Net als 5 
jaar geleden.

5 Jaar geleden is het schoolzwemmen gestopt en is besloten dat 
we €25.000 minder subsidie gaan krijgen. Vervolgens kregen 
we corona en direct gevolgd door een energiecrisis. De 
verliezen uit deze periode dragen we zelf (die moeten nog wel 
terugverdiend worden). En wat heeft het de gemeente gekost 
om het zwembad open te houden? €20.000 subsidie per jaar. 
Niets meer. Welke gemeente lukt dat nu nog?

5 jaar geleden zijn er voorwaarden gesteld aan het continueren 
van een kleiner deel subsidie. Daar hebben we ons aan 
gehouden. Sterker nog, we hebben meer gedaan:

 onze tarieven zijn verhoogd, 
 onze groepen zijn vergroot, 
 we hebben een efficiënter rooster waarbij minder 

renderende uren zijn verminderd, 
 een opfriscursus voor kinderen die nu geen 

schoolzwemmen meer hebben, 
 we hebben 2 groepen met zwemles voor allochtone 

dames,
 er zwemmen 5 groepen van het AZC in Oosterbeek bij ons,
 kinderen van het AZC die op de Bernulphusschool zitten 

hebben direct na schooltijd zwemles,
 we hebben een samenwerking met zorginstelling JP 

Heijestichting/Plurijn in Oosterbeek. Nu hun zwembad is 
gesloten ivm te hoge noodzakelijke investeringen komen 
de kinderen bij ons afzwemmen.

 We hebben een samenwerking met zorginstelling 
Workhome (leo Kannerhuis) sinds hun zwembad in 
Wolfheze gesloten is ivm te hoge noodzakelijke 
investeringen. Hun autistische bewoners komen 3x per 
week bij ons zwemmen.



 We hebben korte lijnen met zorginstelling Klimmendaal 
over de kinderen die extra aandacht nodig hebben en ook 
kunnen krijgen in onze kleine zwemlesgroepjes,



 In de groepen voor ouderen hebben we meer deelnemers 
kunnen plaatsen. Naast bewegen in water, waardoor onze 
ouderen langer mobiel blijven, is het een ontmoetingsplek 
waar nadien nog koffie gedronken wordt en 
vriendschappen ontstaan.

Ook op het gebied van verduurzaming hebben we stappen 
gemaakt. We hebben vorig jaar een, door de gemeente 
aangeboden, energiescan uit laten voeren. Op basis hiervan 
hebben we recent geïnvesteerd in het isoleren van muren, 
nieuwe kozijnen, een nieuw afdekzeil over het water en sinds 2 
weken hebben we het hele dak vol zonnepanelen liggen.

De geringe financiële bijdrage die wordt gedaan aan zwembad 
Oosterbeek staat niet in verhouding tot het beschikbaar hebben 
van deze faciliteit in Oosterbeek. Voor €20.000 beschikt 
Oosterbeek over zwemfaciliteiten. Een vaste bijdrage waarbij 
risico’s van slechte exploitatie of onderhoud niet voor rekening 
van de gemeente komen (in tegenstelling tot sommige andere 
zwembaden). De gemeente weet precies waar ze aan toe is.

Het stoppen van schoolzwemmen, het verminderen van de 
subsidie met €25.000, een coronacrisis en een energiecrisis (die 
er flink inhakt bij een zwembad!) maar zwembad Oosterbeek is 
er nog. Voor ons ligt alweer een nieuwe uitdaging; het ‘nieuwe’ 
kabinet gaat de btw op sport verhogen naar 21%. Onze tarieven 
zullen dus met nog eens 12% verhoogd moeten worden. Het 
laatste stukje subsidie kan het zwembad niet missen. Ik vraag 
me echt af of jullie überhaupt nog wel een zwembad in 
Oosterbeek willen houden?


